
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

Skolebestyrelsesmøde  
Aabybro Skole 

Deltagere: Christina Højriis Winther, Anders Christiansen, Jeanne Pedersen, Astrid 
Sandermann, Helle Tidselbak, Kiki Bach, Per Terp, Susanne Saur Bach, Majbritt Krogsgaard, 
Søren Jacobsen, Louise Lundsgaard Leth,Signe Stendahl Byrresen. 
Tidspunkt Tirsdag den 13. maj 2025 kl 17.00-19.00 (GF 19.00-20.00) 
Mødested Aaby Søndre Gade 35 
Mødeleder Christina Højriis Winther 
Referent Signe Stendahl Byrresen 
Fraværende  

 

Punkt 1: Trivselskommissionens anbefalinger 

En drøftelse af hvordan vi vil arbejde med trivselskommissionens anbefalinger på Aabybro Skole 
samt hvordan vi får forældrene involveret i processen? Oplæg kigges igennem inden mødet. 

20 min oplæg, 20 min gruppedrøftelse, 20 min opsamling. 

Referat:   

Gennemgang af de 8 temaer af Christina. 

Vi har i gruppearbejdet efterfølgende fokus på følgende med baggrund i PUs anbefalinger:   

- Nyt sprog for trivsel 
- Drøftelse af Forældreskab anno 2025,  
- Tidlig og rettidig indsats  
- En tidssvarende pædagogisk praksis 

Vi har haft en dialog i grupper om trivselskommissionens anbefalinger.   

Ideer til videre arbejde:  

- Skolebestyrelsen kan arbejde hen imod at komme med anbefalinger ud fra de 8 temaer.   
- Involvere forældrerødderne til et fyraftensmøde 

 



 

- Dialogaften ift. forældreansvar, involvering, forældreskab 
- Ekstern oplæg omkring forældreskab i folkeskolen. 

 

Punkt 2: Synlighed på Aula  

Vi drøfter, hvorledes skolebestyrelsen kan blive mere synlig. Se bilag med oplæg til synlighed på 
Aula. 

15 min 

Referat:  

- Punktet er udsat. 

 
 

 

Punkt 3: Orientering fra skolens ledelse og medarbejdere 

Fast punkt hvor skolens ledelse og medarbejdere orienterer om kommende arrangementer, tiltag 
og lign. 

Referat:  

- Orientering og opsamling på planlægningen af kommende skoleår 2025/2026.  

 

 

Punkt 4: Skoleårets planlægning 

- Vi drøfter kommende skoleårs lejrskoler 
- Økonomiske prioriteringer budget 2025 samt skoleåret 25/26 

 

Referat:  



 

Det besluttes, at lejrture næste skoleår skal være på tre overnatninger 6.årgang og to 
overnatninger på 8.årgang med baggrund i pædagogiske og økonomiske overvejelser.  

 
 

 

Punkt 5: Evt. 

- Invitation til sommermarked skal på Aula 

- Mødeevaluering på næste møde 

- Input til kommende årshjul 

Referat:  

- Invitation til sommermarked skal på Aula med en beskrivelse af rejse- og kulturfonden 

- Mødeevaluering på næste møde sendes ud på Google Forms 

- Input til kommende årshjul udsættes til næste møde. 

- Næste møde den 17. juni 2025.  

 
 


